

TREVOR WILLIAMS BASKETBALL ACADEMY

La version française est ci-dessous

2025 Summer Basketball Camp Information

Get ready for an exciting summer at the **2025 Trevor Williams Basketball Academy (TWBA)**! Whether you're a seasoned player or just picking up a basketball for the first time, our camp is designed to help you develop skills, build confidence, and have an unforgettable experience.

Led by passionate and experienced coaches, our program focuses on **skill development, teamwork, and leadership** while fostering a fun and supportive environment. Campers will take part in **drills, games, and competitions** that challenge them to grow both on and off the court.

At TWBA, we believe basketball is more than just a game—it's about **discipline, sportsmanship, and lifelong friendships**. Join us for a summer filled with **high-energy training, exciting challenges, and plenty of fun!**

Camp Dates & Age Groups

ECS: Ages 6 – 12

Dawson College: Ages 12 – 18

Week 1: June 23 – June 27

Week 2: June 30 – July 4

Week 3: July 7 – July 11

Week 4: July 14 – July 18

Week 5: July 21 – July 25

Week 6: July 28 – August 1

Week 7: August 4 – August 8

Mount Bruno: Ages 6 – 12

Week 1: June 30 – July 4

Week 2: July 7 – July 11

Week 3: July 14 – July 18

Week 4: August 4 – August 8

Week 5: August 18 – August 22

Week 6: August 25 – August 27

Registration Fees

Dawson College – ECS: Regular price \$230, Second child \$215 (must be registered at the same time to get discount)

Mount Bruno: Regular price \$200

Payment Options: Credit Card, Interac eTransfer (must follow the instructions provided on checkout page), Cash at location. Registration is not completed until payment in full. **Cheques will not be accepted. Payment for the current week has to be completed before the first day of camp.**

Daily Camp Schedule

9:00 AM – 9:30 AM: Warm-up & Conditioning

9:30 AM – 11:00 AM: Skill Development Stations (Shooting, Dribbling, Defense, etc.)

11:00 AM – 12:00 PM: Team Drills & Small-Sided Games

12:00 PM – 1:00 PM: Lunch Break (Bring Your Own or Provided Option)

1:00 PM – 2:00 PM: Competitive Play & Game Situations

2:00 PM – 2:45 PM: Tournament Games & Challenges

2:45 PM – 3:00 PM: Cool Down & Daily Wrap-Up

Campers can arrive as early as **8:30 AM** and leave as late as **3:00 PM (ECS), 3:30 PM (Dawson)**. **All campers need to out of the gym at that time. No before and after care will be provided.**

Location 1: Dawson College, 4001 Blvd. De Maisonneuve Ouest, Westmount, QC H3Z 1A4 (Gym Level)

Location 2: ECS, 525 Mt Pleasant Ave, Westmount, Quebec H3Y 3H6

Location 3: Mount Bruno Elementary, 20 Rue des Peupliers, Saint-Bruno-de-Montarville, Quebec J3V 2L8

Additional location(s) to be announced

What To Bring

- ✓ Basketball shoes & athletic attire
- ✓ Water bottle
- ✓ Cold Lunch & snacks (microwave not available)
- ✓ Positive attitude & love for the game!

Please contact us at summercamp@twkf.com for any additional information

Mark your calendars and get ready to take your game to the next level!

Préparez-vous à passer un été passionnant à l'Académie de basket-ball Trevor Williams 2025 (TWBA) ! Que vous soyez un joueur expérimenté ou que vous preniez un ballon de basket pour la première fois, notre camp est conçu pour vous aider à développer vos compétences, à prendre confiance en vous et à vivre une expérience inoubliable.

Dirigé par des entraîneurs passionnés et expérimentés, notre programme se concentre sur le développement des compétences, le travail d'équipe et le leadership tout en favorisant un environnement amusant et positif. Les campeurs participeront à des exercices, des jeux et des compétitions qui les mettront au défi de s'épanouir sur le terrain et en dehors.

À TWBA, nous croyons que le basket-ball est plus qu'un simple jeu - c'est une question de discipline, d'esprit sportif et d'amitiés pour la vie. Rejoignez-nous pour un été rempli d'entraînements énergiques, de défis passionnants et de beaucoup de plaisir !

Dates des camps et groupes d'âge

ECS: Ages 6 – 12

Collège Dawson: Ages 12 – 18

Semaine 1: 23 juin - 27 juin

Semaine 2: 30 juin - 4 juillet

Semaine 3: 7 juillet - 11 juillet

Semaine 4: 14 juillet - 18 juillet

Semaine 5: 21 juillet - 25 juillet

Semaine 6: 28 juillet - 1 août

Semaine 7: 4 août - 8 août

Mount Bruno: Ages 6 – 12

Semaine 1 : 30 juin – 4 juillet

Semaine 2 : 7 juillet – 11 juillet

Semaine 3 : 14 juillet – 18 juillet

Semaine 4 : 4 août – 8 août

Semaine 5 : 18 août – 22 août

Semaine 6 : 25 août – 27 août

Frais d'inscription

Collège Dawson – ECS: Prix normal 230 \$, deuxième enfant 215 \$ (il faut s'inscrire en même temps pour bénéficier de la réduction)

Mount Bruno: Prix normal 200 \$

Options de paiement : Carte de crédit, virement Interac (il faut suivre les instructions fournies sur la page de paiement), argent comptant sur place. L'inscription n'est pas terminée tant que le paiement n'a pas été effectué en totalité. Les chèques ne sont pas acceptés. Le paiement pour la semaine en cours doit être effectué avant le premier jour du camp.

Horaire quotidien du camp

9H00 - 9H30 : Échauffement et mise en condition

9H30 - 11H00 : Stations de développement des compétences (tir, dribble, défense, etc.)

11H00 - 12H00 : Exercices d'équipe et jeux en petits groups

12 H 00 - 13 H 00 : Pause déjeuner (apporter son repas ou option fournie)

13 H 00 - 14 H 00 : Jeu compétitif et situations de jeu

14 H 00 - 14 H 45 : JEUX DE TOURNOI ET DÉFIS Jeux de tournoi et défis

14 H 45 - 15 H 00 : Retour au calme et récapitulation de la journée

Les campeurs peuvent arriver dès 8h30 et partir jusqu'à 15h00 (ECS), 15h30 (Dawson). Tous les campeurs doivent avoir quitté le gymnase à cette heure-là. Il n'y aura pas de garderie avant et après le camp.

Lieu 1 : Collège Dawson, 4001 Blvd. De Maisonneuve Ouest, Westmount, QC H3Z 1A4 (niveau gymnase)

Lieu 2 : ECS, 525 Mt Pleasant Ave, Westmount, Québec H3Y 3H6

Lieu 3 : École primaire Mount Bruno, 20 rue des Peupliers, Saint-Bruno-de-Montarville, Québec J3V 2L8

D'autres lieux seront annoncés ultérieurement.

Ce qu'il faut apporter

- ✓ Chaussures de basket et vêtements de sport
- ✓ Bouteille d'eau
- ✓ Repas froid et collations (le micro-ondes n'est pas disponible)
- ✓ Attitude positive et amour du jeu !

Veuillez nous contacter à l'adresse summercamp@twkf.com pour toute information complémentaire.

Marquez vos calendriers et préparez-vous à faire passer votre jeu au niveau supérieur !